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 تولید فولاد خام ایران
 13 درصد افزایش یافت

تازه ترین آمارهای منتشر شده از سوی انجمن 
جهانی فولاد نشان می دهد در 11 ماهه سال 
جاری میلادی، تولید فولاد در جهان 1.3 درصد 
کاهــش پیــدا کرده امــا فولادســازان ایرانی در 

همین دوره زمانی توانسته است تولید فولاد 
خام را 13 درصد نسبت به مدت مشابه سال 
قبل افزایش دهند. به گزارش وزارت صنعت، 
انجمن جهانی فولاد اعلام کرد: ایران از ابتدای 

ژانویــه تــا پایــان ماه نوامبــر 2020 میلادی، 26 
میلیون و 369 هزار تن فولاد خام تولید کرد. 
رقم تولید مدت مشابه سال گذشته میلادی، 

23 میلیون و 385 هزار تن بود.
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با سرمایه گذاری مجتمع احیااستیل فولاد بافت 
صورت می گیرد

راه اندازی »پایگاه خدمات 
اجتماعی« در بافت

مجتمــع فــولاد احیــا اســتیل بافــت اوایــل ســال ۱۳۹۸ 
محصــول آهــن اســفنجی خــود را وارد مــدار تولید کرد 
تا با بهره گیری از نیروهای متخصص در منطقه کمتر 
برخوردار شهرســتان بافت و از ســوی دیگر با استفاده 
از توان داخلی برای مهندسی و بومی سازی فعالیت ها، 
نقش مهمی در تکمیل زنجیره فولاد و توسعه اقتصادی 

منطقه ایفا کند.
در حــال حاضــر بــا راه انــدازی فــولاد بافــت، فرصتــی 
برای شهرســتان بافت ایجاد شــده تا بتواند به ســمت 
توسعه پیش برود؛ با توجه به این موضوع و طرح های 
توســعه ای کــه بــرای ایــن واحــد در نظــر گرفتــه شــده، 
چشم انداز یک قطب صنعتی طی دو دهه آینده برای 

این منطقه میسر خواهد بود.  
عــاوه بــر ایــن چشــم انداز صنعتــی کــه فــولاد بافــت 
بــرای ایــن منطقــه ایجاد می کنــد، این واحــد طی آغاز 
راســتای  در  را  مهمــی  گام هــای  خــود  فعالیت هــای 
مســوولیت های اجتماعی خود برداشــته اســت؛ فولاد 
بافت در راستای انجام مسوولیت های اجتماعی خود در 
هفته ملی تکریم از معلولان که اواسط آذر ماه برگزار 
شــد، با طرح های مهم اداره بهزیســتی این شهرستان 

همکاری خود را آغاز کرده است.

 دیدار مدیرعامل شرکت احیااستیل فولاد   
شهرستان  بهزیستی  اداره  رئیس  با  بافت 

بافت
شــرکت  مدیرعامــل  زمانیــان  ســورنا  دیــدار  ایــن  در 
احیااستیل فولاد بافت از کار مشترک با اداره بهزیستی 
در زمینه پیشــگیری از آســیب های اجتماعی استقبال 
کرد و گفت: مجموعه شرکت احیاءاستیل فولاد بافت 
آمــاده همــکاری و فعالیت هــای مســتمر با بهزیســتی 
اســت. در ادامــه مقــرر شــد با ســرمایه گذاری مجتمع 
احیاءاســتیل فولاد »پایگاه خدمات اجتماعی بافت« 
راه اندازی شود. همچنین در راستای تامین منابع مالی 
لازم در ایــن زمینــه مقرر شــد رایزنی هــای لازم با بانک 

گردشگری و هیات مدیره شرکت صورت پذیرد.
درهمیــن راســتا یعقوب حاتمی، معــاون بهره برداری و 
مدیر مجتمع فولاد احیاء استیل بافت در گفت وگو با 
»دنیای اقتصاد« درباره عملکرد این واحد اظهار کرد: 
با توجه به راه اندازی فاز نخســت فولاد بافت در ســال 
گذشته، تاش  مجموعه بر آن است که در سال دوم 
راه انــدازی ایــن واحد بتوانیم به میزان ظرفیت اســمی 
کارخانه )۸۰۰ هزار تن( و با کیفیت مطلوب تولید کنیم 
تا با ارتقای کیفیت محصول، نیاز و انتظارات ذی نفعان 

سازمان را برآورده کنیم.
حاتمــی در ادامــه بــا اشــاره بــه اثــرات ایــن واحــد در 
محرومیــت از منطقــه بافت عنــوان کرد: بــا راه اندازی 
فولاد بافت و بیش از یک سال بهره برداری آن، شاهد 
تغییرات بســیاری در منطقه »ابر« شــامل شــهرهای 
بافت، رابر و ارزوئیه بودیم و در این راستا حتی شاهد 
مهاجــرت معکــوس به ایــن شهرســتان بوده ایم و اکثر 
مردمی که طی سال های گذشته برخاف میل باطنی 
به علت مشکات اقتصادی مجبور به ترک شهر خود 
شدند، در حال حاضر بازگشته  و مشغول کار شده اند. 
از ایــن رو فــولاد بافــت نقــش مهمــی در ایجــاد تحرک 

اقتصادی در منطقه داشته است.
وی همچنین با اشاره به رونق صنایع پایین دستی در 
منطقه خاطرنشان کرد: بدون شک با تولد هر صنعتی 
در یک شــهر یا یک منطقه، به دنبال آن شــاهد رونق 
و شکوفایی در آن منطقه خواهیم بود. در شهرستان 
بافــت نیــز تمامــی صنوف رونــق پیدا کرده انــد، به ویژه 
حوزه ترابری برای حمل و نقل مواد اولیه کارخانه بسیار 

رشد کرده است.

از    پیشگیری  راستای  در  عملکردهایی   
شیوع ویروس کرونا

معاون بهره برداری و مدیر مجتمع فولاد احیاء استیل 
بافت در ادامه با اشــاره به اقدام هایی که در راســتای 
رعایــت پروتکل هــای بهداشــتی بــه منظــور مقابلــه بــا 
بیماری کرونا در این واحد انجام گرفته اســت، عنوان 
کرد: این شرکت با ارائه خدمات به شهرستان بافت، 
برای همیاری در پاکسازی شهر و کمک به همشهریان 
و تجهیز بیمارستان خاتم الانبیاء ویژه بیماران کرونایی 

را نیز در سطح شهر بافت انجام داده است.
حاتمــی بــه مســوولیت های اجتماعــی ایــن واحــد نیــز 
اشاره کرد و گفت: انجام مسوولیت های اجتماعی جزو 
استراتژی این شرکت و به طور کلی مجموعه گروه مالی 
گردشگری به شمار می رود. در ابتدای شیوع ویروس 
کرونــا، فــولاد بافت اقدام به تجهیز و راه اندازی بخش 
عفونی تنها بیمارستان شهرستان بافت کرد. همچنین 
فــولاد بافــت در راســتای تاکید مقــام معظم رهبری بر 
کمک هــای مومنانــه بــه اقشــار آســیب پذیر، گام هــای 
مهمــی برداشــت و در چندیــن مرتبــه اقــدام بــه توزیع 
بسته های حمایتی کرد. وی خاطرنشان کرد: امیدواریم 
با تاش متخصصان داخلی و حمایت سرمایه گذاران 
بتوانیم فاز دو کارخانه را در سال های آینده راه اندازی 
کنیم تا رونق اقتصادی شهرستان بافت چندبرابر شود.

استاندار کرمان مطرح کرد

»صنایع مس شهید باهنر« 
 از واحدهای موفق 

و صاحب نام استان است

مدیرعامــل و اعضــا هیــات مدیــره ایــن شــرکت و نیــز 
مدیر حقوقی هلدینگ صدرتامین با اســتاندار کرمان 

دیدار کردند.
اســتاندار کرمــان، مجتمــع مــس شــهید باهنــر را از 
واحدهای صاحب نام و موفق استان برشمرد و گفت: 
واحدهایی که سابقه روشن فعالیتی دارند، مورد توجه 
استان خواهند بود و طرح توسعه و واگذاری معادن به 

مجتمع مس شهید باهنر را در اولویت داریم.
زینی وند با اشاره به اینکه پیگیر تفویض اختیارات به 
استان ها در حوزه معادن هستیم ادامه داد: بسیاری از 
معادن غیرفعال هستند و تنها افرادی پروانه را دریافت 

کرده و آنها را باتکلیف گذاشته اند.
وی تاکید کرد: این معادن باید فعال شوند و در اختیار 

افراد باانگیزه کار و اشتغال قرار گیرند.
در ایــن دیــدار مجیــد ضیائــی مدیرعامل مــس باهنر، 
ضمــن تبریــک انتصــاب اســتاندار جدیــد، گزارشــی از 
مدت ۱۶ ماه حضور خود بیان داشت و به اقدامات ۹ 

ماهه سال ۹۹ اشاره کرد .
ضیائی افزود: انتقال کارت بازرگانی و عمده حسابهای 
بانکــی از تهــران بــه کرمــان، اســتقرار کلیــه تیمهــای 
مدیریتــی و معاونــت هــا در مجتمــع، دریافت گزارش 
مقبول و بدون بند از سازمان حسابرسی، از فعالیتهایی 
اســت کــه بــرای نخســتین بــار در ایــن شــرکت صورت 

می پذیرد.
مدیرعامل مس باهنر با اشاره به تولید، فروش داخلی 
و صادرات این شرکت اعام داشت : در سال جهش 
تولید این شرکت توانست با دستیابی به تولید ماهانه 
۳۴۵۰ تن محصولات مســی برای نخســتین بار رکورد 

جدیدی را در تاریخ فعالیت خود ثبت کند .
وی همچنین به تولید محصول اســتراتژیک لوله های 
آلیــاژی بــرای رفــع نیاز کشــور و آغاز صــادرات آن و نیز 
بــه انجــام صادرات ریلــی برای اولین بار در تاریخ مس 

باهنر اشاره کرد.
تشــکیل تیمهای عارضه یابی مشــکات کارخانجات ، 
اقدام برای راه اندازی فروش اینترنتی و پرتال مشتریان، 
تولید محصولات جدید بمنظور جلوگیری از خروج ارز 
از جمله مواردی بود که مدیرعامل مس باهنر در ادامه 

به آن پرداخت.
مدیرعامــل مــس باهنــر در زمینــه برنامــه هــای حــوزه 
مســئولیت اجتماعی این شــرکت به فعالیت گسترده 
در شــهر راین بعنوان معین اقتصادی این شــهر اشاره 
کــرد و افــزود: در ایــام همــه گیــری ویــروس کرونــا این 
شرکت و پرسنل واحدهای مختلف آن با مشارکت در 
طرح های مواســات وهمدلی بویژه در مناطق حاشــیه 

ای شهر کرمان حضور جدی داشته اند.
وی همچنین حفظ نشاط و سامت همه جانبه کارکنان 
بعنوان ســرمایه های اصلی شــرکت را مورد تاکید قرار 
داد و گفــت: درخصــوص مســایل فرهنگــی و رفاهــی 
پرسنل و خانواده های آنها نیز برنامه های متعددی را 

در اولویت اجرا قرار داده ایم.

 اقدام عجیب در انتخاب نمایندگان ناظر 
در شورای معادن استان ها؛

بهشت معادن بدون نماینده

نایب رئیس مجلس شورای اسامی اسامی نمایندگان 
ناظر در شــورای معادن اســتان ها را قرائت کرد که بر 
اساس آن نام نمایندگان کرمان که به بهشت معادن 

ایران شهرت دارد در این جمع دیده نمی شود.
علی نیک زاد در نشست علنی مجلس شورای اسامی 
اسامی نمایندگان ناظر در شورای معادن استان ها را 

به شرح زیر قرائت کرد.
براســاس نتایــج آراء ماخــوذه محمدحســین فرهنگــی 
از اســتان آذربایجــان شــرقی بــا ۱7۴ رأی، علی نیکزاد 
از اســتان اردبیــل بــا ۱72 رأی و محمدصالــح جــوکار از 
استان یزد با ۱۶۵ رأی، محسن زنگنه از استان خراسان 
رضوی با ۱۶2 رأی، مهدی عسگری از استان البرز با ۱۶2 
رأی، ســارا فاحــی از اســتان ایام بــا ۱۵۹ رأی، عباس 
جهانگیرزاده از استان اردبیل با ۱۵2 رأی، عبدالناصر 
درخشان از استان سیستان و بلوچستان با ۱۵2 رأی، 
مهدی روشنفکر از استان کهکیلویه و بویراحمد با ۱۵2 
رأی، الله وردی دهقانــی از اســتان آذربایجــان شــرقی 
با ۱۴۹ رأی، ســید محمد موحد از اســتان کهکیلویه و 
بویراحمد با ۱۴۸ رأی، معین الدین ســعیدی از اســتان 
سیســتان و بلوچســتان با ۱۴۶ رأی، محمدرضا دشتی 
اردکانی از استان یزد با ۱۴۶ رأی، علی حدادی از استان 
البرز با ۱۴۵ رأی، بهزاد علیزاده از استان ایام با ۱۴۳ 
رأی، اکبر احمدپور استان خراسان رضوی با ۱۴۳ رأی، 
به عنوان نمایندگان ناظر در شورای معادن استان ها 

انتخاب شدند.

در نشست شورای روسای اتاق های سراسر کشور مطرح شد

نگاه برنامه ریزان در تدوین برنامه هفتم توسعه، منطقه ای باشد
نشســت شــورای روســای اتاق هــای سراســر کشــور بــا حضــور 
اعضای هیات رئیســه اتاق ایران، دبیر کل و روســای اتاق های 
استانی برگزار شد و فعالان بخش خصوصی در این نشست 
از مسائل و مشکات اقتصادی در حوزه لایحه بودجه ۱۴۰۰، 
صــدور کارت بازرگانــی و ســاختار تدوین برنامه هفتم توســعه 

اقتصاد سخن گفتند.
انتقاد از لایحه بودجه ۱۴۰۰، مشکات مربوط به صدور کارت 
بازرگانی و بایســته های راهبردی تدوین برنامه هفتم توســعه 
محور تازه ترین نشست شورای روسای اتاق های سراسر کشور 

بود که با حضور هیات رئیسه اتاق ایران برگزار شد.
در ابتدای این نشست که دبیر کل اتاق ایران و روسای اتاق های 
اســتانی نیز حضور داشــتند، غامحسین شافعی رئیس اتاق 
ایران از عملکرد اتاق ایران در ماه گذشته سخن گفت. او در 
ادامه با تأکید بر اینکه برنامه هفتم توسعه به عنوان یک برنامه 
مبنایی باید اساس توسعه اقتصاد کشور را فراهم کند، اعام 
کــرد: مرکــز پژوهش های اتاق ایــران با همکاری صاحب نظران 
اقتصادی و همچنین سازمان برنامه وبودجه در حال پژوهش 
بر روی این برنامه هستند و اتاق ایران هم پیشنهادهای خود را 
به طور مشخص در خصوص تدوین برنامه هفتم توسعه ارائه 
خواهد کرد؛ آنچه که در طول ســال های گذشــته در خصوص 
برنامه های توسعه ای شاهد بودیم، تجویز یک نسخه واحد برای 
همــه اســتان ها بوده اســت. در حالی کــه معتقدیم در تدوین 
برنامه هفتم توسعه، نگاه برنامه ریزان باید منطقه ای باشد.

شافعی بر این باور است که برنامه های قبلی توسعه بر اساس 
واقعیت ها و راهکارهای اجرایی تدوین نشده است. او در همین 
زمینه تاکید کرد: اتاق ایران بر این باور است که برنامه هفتم 

توسعه باید بر اساس ظرفیت های منطقه ای تدوین شود.
رئیس اتاق ایران توضیح داد: هر استان از لحاظ منابع طبیعی 

و اقلیمی متفاوت از استان دیگر است و به همه دلیل باید با 
توجه به ظرفیت های هر منطقه، ابتدا برنامه های توســعه ای 
اســتان ها تدوین و برنامه های ملی از دل این برنامه ها، اباغ 

و اجرا شود.
رئیس اتاق ایران همچنین تاکید کرد در تدوین برنامه هفتم 
توســعه، بایــد تمرکــز قــدرت در مرکز کشــور شکســته شــود و 
اختیــارات اســتانداران و ســازمان های اســتانی نیــز در مناطــق 
مختلف بالا رود و آنها در تدوین برنامه هفتم توسعه مشارکت 
داشته باشند. او در همین زمینه افزود: ضروری است تا نگاهی 
که به این مجموعه ها از حیث هزینه ای وجود دارد تغییر و به 

نگاه درآمدی تغییر پیدا کند که در صورت تحقق این موضوع، 
شاهد اثرگذاری مثبت بر بودجه سالیانه کشور خواهیم بود.

او ادامه داد: در کنار ابن مسائل نیز نگاه به آمایش سرزمین 
باید در برنامه هفتم توسعه مورد توجه قرار گیرد.

رئیس اتاق ایران در ادامه با اشاره به گزارش اخیر بانک مرکزی 
درباره نسبت تسهیات به سپرده بانکی و وضعیت متفاوت 
این ســپرده ها در اســتان های محتلف اظهار کرد: آمار و ارقام 
نشــان می دهــد کــه تمرکز منابــع در تهران به شــدت افزایش 
پیدا کرده است که ضروری است این گزارش با حضور شورای 

عالی بانک ها در شورای گفت وگوی هر استان بررسی شود.

ملارحمان خبر داد

احداث شهرک تخصصی صنعتی در دستور کار گل گهر
احداث بزرگ ترین شهرک تخصصی صنعتی منطقه جنوب شرق 
کشــور بــا اختصــاص زمیــن ایــن طــرح آغــاز شــد. بــه گــزارش 
روابط عمومی و امور بین الملل شرکت معدنی و صنعتی گل گهر، 
جمشــید مارحمان مدیرعامل شــرکت گل گهر با اعام این خبر 
گفــت: منطقــه گل گهــر، به عنــوان  بزرگ ترین منطقــه معدنی و 
صنعتی و قطب فولادی کشور شناخته می شود که زنجیره کامل 
فولاد از سنگ تا محصولات فولادی را در خود جای داده است 
و روز به روز شــاهد توســعه و گســترش بیشتر این منطقه و تنوع 

در محصولات تولیدی هستیم.
مدیرعامل شرکت گل گهر افزود: بر این اساس یکی از مهم ترین 
مســائلی که در این زمینه باید به طور جدی در دســتور کار قرار 
بگیــرد، تامیــن و تولید قطعات مصرفــی و موردنیاز کارخانه های 
صنعتی بزرگ مستقر در این منطقه است که از مدت ها پیش، 
طــرح احــداث شــهرک تخصصــی صنعتی در منطقــه گل گهر در 
دستور کار قرار گرفت و با پیگیری های انجام شده توانستیم مجوز 
احداث بزرگ ترین شهرک تخصصی صنعتی منطقه جنوب شرق 

کشور با اختصاص زمین این طرح را بگیریم.
وی بیــان کــرد: تمامــی اقدامات فنی، مهندســی و مدیریتی این 
طرح برعهده شرکت توسعه، عمران و مدیریت منطقه گل گهر 
اســت کــه ایــن شــرکت به عنــوان شــهردار منطقــه گل گهر عمل 
می کند و شرکت های اصلی منطقه نیز سهامداران آن هستند.

بــه گفتــه مارحمــان، بزرگ تریــن شــهرک تخصصــی معدنــی و 
صنعتــی جنوب شــرق در زمینــی بــا بیــش از ٥٠٠ هکتــار در طرح 

جامع گل گهر با مشــارکت شــرکت های بزرگ صنعتی و معدنی 
مســتقر در منطقــه گل گهــر شــروع بــه فعالیــت کــرده اســت و 
بــه زودی کارخانه هــای متعــدد در ایــن شــهرک، فعالیــت خــود را 

شروع خواهند کرد.

وی اظهار امیدواری کرد: سرمایه گذاران از فرصت به وجود آمده 
اســتفاده کننــد و بــا هماهنگی بــا اداره صنعت، معدن و تجارت 
ســیرجان و شــرکت توســعه، عمــران و مدیریــت منطقه گل گهر 
به عنوان  متولی این شهرک صنعتی برای اخذ مجوز اقدام کنند.

قول های تازه وزیر صمت به نمایندگان بخش خصوصی؛

تجارت خارجی کشور بازبینی می شود

وزیــر صنعــت، معــدن و تجارت بیان کرد: به صورت جدی به دنبال 
بازبینی تجارت خارجی کشور هستیم.

علیرضا رزم حســینی در نشســت با اعضای هیات نمایندگان اتاق 
بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران با بیان این مطلب، افزود: 
دخالــت هــای دســتگاه های غیــر مرتبــط را در حــوزه تجــارت خارجی 
کاهش می دهیم و بر اساس قانون و با حمایت ارکان نظام، دولت، 
همکاری و تعامل تشکل ها، انجمن ها و بخش خصوصی به وظایف 

خود در این حوزه بر می گردیم.

تسهیل فرآیندهای کسب و کار از جمله برنامه هاست  
وی بــا تاکیــد بــر اینکــه در حوزه کســب و کار به دنبال تســهیل امور 
برای انجام بهتر فرایندها هستیم، گفت : صدور کارت های بازرگانی 
را تســهیل می کنیــم و ســخت گیــری هایی کــه در فرآیندهای صدور 
کارت بازرگانی از جمله ثبت اقامتگاه اداری و تجاری وجود دارد باید 

مورد تجدید نظر قرار بگیرد.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اعام اینکه به دنبال شــرایط بهتر 
برای انجام فرآیندهای مرتبط با کسب و کار با حذف بخشنامه های 

زائد هستیم، تصریح کرد: بخشنامه های خلق الساعه را در این 
مــدت کــه در وزارت صنعــت، معــدن و تجــارت مشــغول بــوده ام، 

حذف کرده ام.

مدیریت راهبردی بازار را در دستور کار داریم  
رزم حسینی با تاکید بر اینکه مدیریت راهبردی بازار را از دیگر برنامه 
های خود می داند، افزود: مدیریت دستوری را قبول نداریم، البته 
این تغییرات هزینه بر است اما با حمایت ارکان مختلف دولت، نظام 

و بخش خصوصی این مسیر را ادامه خواهیم داد.
وی ترخیص کالاها از گمرکات را از جمله برنامه ها برای رفع موانع 
بــازار و مدیریــت راهبــردی دانســت و گفــت: ایــن تســهیل رونــد بــا 

پیگیری های انجام شده تداوم خواهد یافت.
وزیــر صمــت همچنین با اشــاره به تشــکیل چندین شــورا در وزارت 
صمــت از جملــه شــورای معــادن و صنایع معدنی، شــورای بازرگانی 
داخلی و بازرگانی خارجی از اعضای اتاق بازرگانی، صنایع، معادن 
و کشاورزی ایران، تشکل ها و بخش خصوصی خواست که مسائل 

مرتبط را با این شوراهای تخصصی در میان بگذارند.

تعامل    با  صادراتی  جدید  های  ابلاغیه  تصویب 
وزارت اقتصاد، گمرک و بانک مرکزی

رزم حسینی به تعامل خوب این وزارتخانه با بانک مرکزی، گمرک و 
وزارت امور اقتصادی و دارایی اشاره کرد و افزود: کارهای خوبی در 
این حوزه شروع شده است و تصویب اباغیه های جدید صادراتی 
در ســتاد اقتصــادی دولــت نمونــه ای از ایــن همکاری هــای خوب و 

تاثیرگذار بوده است.
وی در ادامــه بــا بیــان اینکه اگر می خواهید اقتصاد شــفاف باشــد، 
بایــد بخش خصوصی حمایت شــود، تصریــح کرد: مجموعه ارکان 
حکومت پشت سر برنامه های وزارت صمت است و به اداره این 
وزارتخانــه بــا اســتفاده از ارکان حکومــت، قــوه قضاییــه و تعامل با 

بخش خصوصی اعتقاد داریم.
وزیــر صمــت بــا اشــاره به بیانــات مقام معظم رهبــری در خصوص 
تولیــد و کارآفرینــی بیــان کــرد: مقــام معظــم رهبــری کارآفرینــان و 
تولیدکنندگان را عابدین می خوانند، در همین راستا باید برداشت ها 
نســبت بــه کارآفرینــی و ثروت آفرینــی بــه خصوص در این شــرایط 

سخت کشور، تغییر داده شود.

توانمندی    از  استفاده  با  کشور  متوازن  توسعه 
شرکت های بزرگ و برتر

رزم حســینی از برنامه این وزارتخانه برای توســعه متوازن کشــور با 
اســتفاده از توانمندی های شــرکتهای بزرگ و برتر کشــور خبر داد 
و گفــت : کشــور را بایــد تولیدکننــدگان و کارآفرینــان بچرخانند نه 
هزینه های دولتی و باید مدیریت توســعه را به شــرکت های نامدار 

و بزرگ بدهیم.
گفتنی است در این جلسه اعضای هیات نمایندگان اتاق بازرگانی، 
صنایع، معادن و کشاورزی به بیان مهمترین نقطه نظرات خود در 

حوزه های مختلف پرداختند.
مشــکات حــوزه صــدور کارت بازرگانــی، افزایش ســرمایه صندوق 
ضمانــت صــادرات بــرای کاهــش ریســک هــای صادراتــی، حذف و 
کاهــش بخشــنامه های زائــد و قوانیــن دســت و پــا گیر، مشــکات 
تجــارت خارجــی، حفــظ ســرمایه هــای بخش صنعــت، تامین مواد 
اولیــه کارخانجــات، اســتفاده و بهــره گیری از ظرفیــت های قانونی 
معــادن، مشــکات بخــش صنایع کوچک و متوســط، تامین مالی 
بنگاه ها، ظرفیتها و مسایل تجارت فرامرزی از جمله موارد مطرح 

شده در این جلسه بود..


